
Osobni komentar (Snježana Jurić): 
 
 
Stvarno mi ponestaje inspiracije za nekim tekstom koji bi mogao bar nešto prenijeti 
onima koji nisu bili, ali mogu ostaviti osobni komentar na temelju mog viđenja - i na 
temelju komentara koji su se mogli čuti u razgovorima na poligonu. Skratiti ću i neću 
iznijeti baš sve što se moglo čuti jer su neke stavke "preškakljive" za objavu, a meni se 
više ne da "bakčati" s takvim stvarima ili se "boriti s vjetrenjačama".  
 
Za one koji očekuju da za svaki komentar koji sam čula ili sudjelovala u raspravi - 
navedem i ime osobe ili osoba koje su ga izrekle, slobodno neka dalje ne čitaju jer je ovo 
moj osobni komentar u kojem "prepričavam" interne razgovore "na temu", a kako bi se 
skrenula pažnja na općenite komentare… 
 
Uglavnom, osobno mi se ne dopada što se opet događa da brzinci odlučuju o poretku, 
iako je na sastancima HORS-a lijepo dogovoreno da to ne bi trebalo biti tako (primjer: 
posade koje na road booku nemaju niti jedan bod, zbog "količine" brzinaca su u poretku 
na višim pozicijama od onih koji ipak imaju neke bodove na booku).  
 
Zatim mi se ne dopada (a znam da se i nekim posadama - ako ne i većini, ne dopada ista 
stvar), to da je izbačena road book vožnja u subotu poslijepodne, te je zamijenjena 
vožnjom na poligonu…  
 
Pa zatim - tisuće krugova vožnje brzinaca na poligonu u nedjelju (ma zanemarim ja one 
u subotu!) postaju naporne i za one koji su možda prvi puta došli pogledati pa im je još i 
zanimljivo pogledati jedno vozilo 2-3 puta na stazi, ali više od toga je stvarno 
pretjerivanje i za njih, a da ne pričam kako je dosadno i naporno drugima (možda je to 
jedan od razloga malog broja gledatelja ove godine).  
Naime, uz trasu skoro da osim sudaca i ponekog fotografa nije bilo nikoga… (najviše ljudi 
se okupilo kad je nastupio hard i extreme, što također ukazuje da je cjelodnevno zujanje 
u krug istih vozila dosadno), a i oni koji su gledali brzince s udaljenih pozicija, nisu imali 
drugog izbora.  
Dečkima iz organizacije koji su sve to vrijeme morali stajati na onom suncu uz trasu i to 
cijeli dan, i pratili nekoliko vozila koja su iznova, i iznova, i iznova kružila po poligonu, 
uopće ne zavidim, a nadam se da je Čedo dobio povremeno kakvo osvježenje za grlo ili 
bar zlatni mikrofon za odrađeno ponavljanje nekoliko posada koje su se izmjenjivale na 
poligonu :) )  
 
No dobro, da spomenem još par stvari pa da stavim točku…  
Recimo komentari od subote sa noćnog hard-a…  
 
Postavljalo se pitanje npr. za posadu Krota - Brgodac, a koji su tri puta startali na ispit, 
zašto im se to dozvolilo kad se na ostalim natjecanjima takve stvari ne dozvoljavaju?!  
To što se dogodilo (da je iščupan "stup" za koji su se vitlali), nije smjelo zaustaviti 
štopericu i posada se trebala snaći na neki drugi način.  
 
Ako se i startalo drugi puta, zbog čega se startalo i treći?!  
Da je pukla sajla (umjesto tog "stupa"), kako bi se tada tretiralo?!  
Dečkima bi trebalo vrijeme "curiti" i dalje, a oni bi trebali ili izvući drugu sajlu (koju 
imaju), ili svezati ovu koja je pukla, ili - ako nemaju nekog drugog načina za završetak 
ispita, reći sucima da odustaju… Bar je tako na svim ostalim trkama… organizator 
osigurava vozilo za koje se može zakačiti sajla (ako nema druge mogućnosti)… 
 
Osim te situacije u hardu, zbog čega su neke posade vozile bez kaciga, u nekim vozilima 
se nalazio samo vozač (bez suvozača), zbog čega je organizator dozvolio nekim 
posadama, koje su trebale voziti soft road book - ali TURISTIČKI i van ikakve 



konkurencije (!!), da smetaju softašima na trasi, a kojima je u isto vrijeme teklo vrijeme 
na ispitima unutar road booka te nije bilo mogućnosti obilaska ovakvih "smetala"?!  
Zbog čega takve posade nisu startane sat - dva, ma i 3 sata ako treba, nakon zadnjeg 
startanog vozila iz softa (i tako su zadnje vožnje završile poslije ponoći te je bilo vremena 
da se turistički razvaža po šumi)? 
 
Na kraju, komentari za nagradnu igru recimo… Čuđenje i pitanja zbog čega nije 
dodijeljena i treća nagrada osobi koja je bila prije toga 2 puta izvučena?  
Zbog čega se traži da se to prepusti nekom drugom ako je čovjek izvučen i treći put i 
očito je da je ostavio para i para na šanku?  
 
Zbog čega se nije urgiralo i na situaciju da je glavnu nagradu odnijela osoba iz obitelji 
jednog od organizatora?  
Obično se ne dozvoljava da u takvim nagradnim igrama sudjeluju zaposlenici, 
organizatori i sl. - pa se čulo i zašto organizator nije pročitao ime, ali pritom rekao da tu 
nagradu "prepušta nekom drugom" (obzirom da je nagrada za gledatelje i sudionike)?  
Ja sam na primjer dobila prijedlog da napišem kako je glavnu nagradu dobio sam 
organizator …  
 
Uz te neke navedene stvarčice, sa dvije strane su stigli komentari da je ovo vjerojatno 
zadnji put da se dolazi u Katun… da nije vrijedno troška i puta jer sve izgleda 
namješteno… (ovo nije citat jer ga se točnog ne mogu sjetiti, ali je to bit onog 
izrečenog)… 
 
Je li vrijedno organizatorima da se nakon jedne ovakve manifestacije koja košta i živaca, 
i vremena, i novaca, i truda, na kraju rastežu ovakve priče?!  
 
Neka svaki organizator odluči sam za sebe… Na kraju, i tako će svaki snositi sam 
(kratkoročno ili dugoročno) posljedice svojih odluka… 
 


